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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr VIII/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Posiedzenie w dniu 28 listopada 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:26 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1.Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Renata Heda 

5. Alicja Isalska 

6. Grzegorz Jędrzej 

7. Ireneusz Licznar 

8. Witold Rygorowicz 

9. Bartosz Trytek 

10. Jacek Urbański 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Alicja Isalska 

3. Grzegorz Jędrzej 

4. Ireneusz Licznar 

5. Bartosz Trytek 

6. Jacek Urbański 

7. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Leszek Czereba, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Zdrowia Bartosz Trytek. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator 

 

2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2025 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Projekt uchwały budżetowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

Radna Renata Heda wyraziła zdanie, że jedna rzecz budzi jej wątpliwość, a mianowicie w 

dochodach zaplanowane jest około 8 000 000 mln na sprzedaż, jaki jest trend - czy jest 
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zainteresowanie tymi obiektami? Jeśli nie znajdą się nabywcy to wówczas czym zostanie 

uzupełniony budżet?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że budżet zostanie uzupełniony na takich samych 

zasadach jak w latach poprzednich. Wyjaśnił zadany bilansowania budżetu. 

W dalszej części dyskusji przeanalizowano poszczególne punkty projektu uchwały 

budżetowej. 

Komisje nie zgłosiły wniosków do budżetu.  

Po zakończonej dyskusji projekt zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2025 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Renata Heda, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Leszek Czereba 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:   

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Leszek Czereba, Wiesław Zawiślak 

 

3. Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2028. 

Komisje nie zgłosiły wniosków do WPF.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2028 kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Renata Heda, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 
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NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Leszek Czereba 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2028..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Leszek Czereba, Wiesław Zawiślak 

 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji   

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Leszek Czereba 

 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


